

Udearealudvalget

Referat fra UAU-mødet d.6. oktober 2022

1. Præsentation af udvalgets medlemmer

De 2 nye medlemmer af udvalget, Sten og Jens, blev budt velkommen og udvalget havde en kort præsentation.

2. Opfølgning på sidste møde

HL ønskede en opstramning på godkendelse af referaterne.

Besluttet: *Udvalgets medlemmer har 4 dage til at komme med kommentarer og godkendelse, herefter sendes en reminder.*

UAU tager det for givet, at afdelingsbestyrelsen læser referaterne fra udvalget, og hvis der skulle være opfølgende spørgsmål, så er det afdelingsbestyrelsens repræsentant der står til rådighed.

3. Hegnsregler

Der var kommet forslag fra afdelingsbestyrelsen om at nedsætte et ad hoc-udvalg bestående af Vinie Hansen, Henrik Hansen og Danny Stilling, for at få skrevet et samlet hegnsregelsæt således der bliver en sammenhæng mellem UAUs forslag og driftens arbejdsopgaver.

Besluttet: *Udvalget finder det ikke nødvendigt at nedsætte et udvalg yderligere på nuværende tidspunkt.*

Udvalget har bedt driften om beskrivelse af praksis omkring pasning af for- og bagbede, hvor driften har overtaget pasningen mod betaling. Spørgsmålet viste sig at være stillet på en måde, så svaret gik i en anden retning og ikke umiddelbart kunne bruges. JT spørger igen.

Udvalget accepterer, at forslag til revision af plejeplan bliver fremsat på regnskabsbeboermødet i marts 2023.

4. Tulipaner i plæner

Danny vil gerne plante nogle tulipanløg i reposerne op til Storetorvs parkering ved motionsrummet. Derudover vil Danny planter yderligere blomsterløg forskellige steder i Hyldespjældet.

Besluttet: *Udvalget synes det er en god idé og tager stilling til placeringen og hvilke blomsterløg.*

5. Plantehotel

Der er ved at være fyldt i det nuværende plantehotel ved Domen, så nu foreslår Driften, at vi følger den oprindelige plan og der skræbes af langs Maglestræde, hvor de (Driften) skraber jord af.

Besluttet: *Udvalget synes det lyder som en god idé*

6. Byggesagen (herunder skader, planter, areal, træstammer m.m.)

JT orienterede om de problemer udvalget har haft med NCC, bl.a. i forhold til træer som ikke skulle fældet, men er nu alligevel er blevet fældet. Det drejer sig om et stort æbletræ ud for Torveslipperne 1. Rambøll og NCC har ikke svaret på, hvordan de vil håndtere fejlen.

Stammerne fra poppeltræerne på poppelgrunden, er bare blevet kørt væk i stedet for at placerer stammerne i junglestien og ved brændemuren. 8-10 stammer er dog placeret i kanten af naturskoven

Jord og hegn er væltet ned over den grønne kile. Rambøll / NCC har ikke svaret på, hvordan de vil håndtere skaden.

En bærmisbel på hjørnet mellem Tværslippen og Åleslippen har fået en slem skade i barken. Det er uklart, hvordan skaden er sket. Rambøll / NCC har ikke svaret på, hvordan de vil håndtere skaden

BU rykker Rambøll (Mitzi) og BO-VEST (Anders) for svar i de 4 sager

7. Grønt tag

Møde med Torben Hofmann fra Byggros om grønne tage tirsdag d.11.10 kl.11

8. Brændemur

Vi bygger videre på brændemuren torsdag d. 27.10. kl.10

9. Genplantning

Punktet blev udsat

10. Elefantskråningen

Punktet blev udsat

11. Næste møde

7. nov. kl. 19.00

Udearealudvalget

Henning Larsen og Jens Thejsen
Referenter.